
D-SEKTIONEN INOM TLTH
SEKTIONSSTYRELSEN

Styrelsemötesprotokoll
2020–03–03

Protokoll styrelsemöte S07 2020–03–03

Närvaro: Noah Mayerhofer Ordförande
Felicia Gabrielii Augustsson Vice Ordförande
Filip Tran Skattmästare
Arvid Bengtsson Studierådsordförande
Filip Vannfält Informationsansvarig
Sandra Nyström Cafémästare
Rasmus Olsson Näringslivsansvarig
Albin Sverreson Källarmästare
Oskar Pott Aktivitetsansvarig
Linus Åbrink Sexmästare
Nils Stridbeck Øverphøs
Carl Boklund Kårkontakt TLTH
Simon Thall Kårkontakt TLTH
Axel Svensson
Hanna Höjbert
Lydia Haile
Rebecca Liss
Emil Whilander
Evelina Danielsson
Elna Seyer
Martin Bergman
Annie Tallund

§1 OFMÖ Ordförande Noah Mayerhofer förklarade mötet öppnat klockan
12:15.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Mötet beslöt att adjungera följande:

• Axel Svensson

• Hanna Höjbert

• Lydia Haile

• Rebecca Liss

• Emil Whilander

• Evelina Danielsson

• Elna Seyer

• Martin Bergman

• Annie Tallund
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§4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes utan tillägg.

§5 Val av justerare Mötet beslöt att välja Rasmus Olsson till medjusterare.

§6 Föregående
mötesprotokoll

Mötet beslöt att godkänna protokollet:

• Protokoll styrelsemöte S04 2020-02-11

• Protokoll styrelsemöte S05 2020-02-18

• Protokoll styrelsemöte S06 2020-02-25

§7 Information från
kåren

Måndag till torsdag under inläsningsveckan kommer heltidarna
hålla i tentafrukost i Cornelis. På fredagen kommer den hållas i
Helsingborg.

Vill man vara studentombud för Lund Universistes Studentkårer
(LUS) så kan man läsa mer på deras facebooksida.

D-sektionen har fått en poster med alla heltidare på.

§8 Information PLCD Inget att rapportera.

§9 Information från
kollegierna

Cafékollegiet har haft möte. Sandra Nyström säger att de pratade
om livsmedelsutbildning och att det kommer komma nya EU-
regler gällade plast om ca 1,5 år. De planerade också “den stora
caféfesten” som kommer vara 1:a april och sju sektioner kommer
delta.

Rasmus Olsson berättar att Näringslivskollegiet har haft möte
där de pratade om läget mellan LU och LTH när det kommer
till sponsring. De tog också upp om det eventuellt finns något
skyddsnät för sektioner som inte kan finansiera sin nollning samt
vad som är positivt respektive negativ med de olika sektionernas
näringslivsverksamhet.

Filip Vannfält berättar att Informationskollegiet har haft sitt förs-
ta möte där de bland annat presenterade sig och sitt ansvar.

SRX hade kollegiemöte igår. Arvid Bengtsson säger att personen
som gjort CEQ-enkäterna var där och berättade om dess histo-
ria. Vidare pratade de om att man nu får sms-påminnelse för att
anmäla sig till kurser och att man kan göra en sen anmälan utan
att skriva till ledningen och att detta hade fungerat bra.

§10 Ekonomisk status Vi har en likviditet på 400tkr som snart kommer gå ner till 280tkr.
Kring 22 mars förväntas likviditeten gå upp igen.
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§11 Utskottsrapporter Alla i styrelsen har gjort sina utskottsrapporter.

§12 Bokslut Revisorerna för 2019 har börja genom att läsa den ekonomiska
berättelsen samt skrivit ner frågor.

Revisorerna för 2017 ska eventuellt ha möte på onsdag.

§13 Omvärldsbevakning Inget att rapportera.

§14 Utbildning för
funktionärer av SVL

Annie Tallund berättar att Studievägledarna önskar hålla en ut-
bildning för D-sektionens alla funktionärer där huvudfokus bland
annat ska ligga på kulturen i E-huset och jämställdhet. Den skul-
le vara 2h och inledas med att alla funktionärer bjuds på mat.
Datumet som föreslås är 7:de maj.

Mötet beslöt att torsdag 7:de maj var en bra dag och att utbild-
ningen kommer hållas då.

§15 Beslutsuppföljning Inget beslut att följa upp.

§16 Entlediganden av
funktionärer

Ingen att entlediga.

§17 Val av funktionärer Mötet beslöt att välja in följande funktionär:

• Filip Vannfält till Funktionär inom Aktivitesutskottet

§18 Meddelanden Inga meddelanden.

§19 Övrigt D-Chips styrelse presenterar sig. Rebecca Liss, Ordförande för
D-Chip, berättar att det är pub i iDét imorgon och att de första
100 får gratis mat.

Arvid Bengtsson berättar att man kan nominera personer till ett
pedagogiskt pris. Arvid kommer posta länken i medlemsgrup-
pen där man kan nominera personer.

§20 OFMA Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 12:27.

Mötessekreterare

Felicia Gabrielii Augustsson
Vice Ordförande

Mötesordförande

Noah Mayerhofer
Ordförande

Justeras

Rasmus Olsson
Näringslivsansvarig
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